
 

Protokół z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 227 im. Lotników 

Polskich 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 5 z dnia 08.02.2023 roku 

 

Na zebraniu obecni byli: 

1. Członkowie Rady Rodziców wg załączonej listy 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania, wybór protokolanta zebrania 

2. Przemówienie Przewodniczącej RR 

3. Głosowanie jawne nad zmianami do regulaminu RR (12os. Uprawnionych) 

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej 

5. Głosowanie tajne wybór sekretarza i wiceprzewodniczącego do Prezydium RR 

6. Wolne wnioski od przedstawicieli klas 

7. Wystąpienie Skarbnika RR 

8. Ustalenie terminu i sposobu kolejnego zebrania Rady Rodziców 

9. Zamknięcie zebrania. 

Ad.1.  

Zebranie otworzyła Pani Katarzyna Draganek, Przewodnicząca Rady Rodziców. Po powitaniu 

został wybrany protokolant zebrania, Pani Anna Oleksiuk.  

Ad.2. 

Pani Katarzyna podsumowała ostatnie wydarzenia bieżącego roku szkolnego.  

Bal Karnawałowy, zakup mat. Poruszyła temat spotkania uczniów z Mistrzem sportu „Obudź 

w sobie swoją pasję”. Z pośród wszystkich klas w szkole: 

 klasa 4a i 8a są przeciwne, 

 4 klasy ( 0b, 2b, 8b,8c) nie wypowiedziały się  

 pozostałe klasy są za tym aby takie spotkanie się odbyło.  

Koszt spotkania od całości w okolicach 1000-1200 zł (uzależniony od ilości klas). Koszt od 

klasy to nie więcej niż 100zł. Wstępnie ustalony termin na 27.03.2023r.  

Dodatkowo przedstawiciel klasy 8c zwróciła się o wsparcie finansowe na zakończenie klas 8. 

W budżecie jest na ten cel przeznaczone ok. 30zł na ucznia. Poprosiła o ewentualne 

zwiększenie kwoty. Ustalono, że po tym jak ustalą, na co chcą konkretnie przeznaczyć 

pieniądze i w jakiej kwocie, wrócimy do tematu na następnym zebraniu RR. 

Mama ucznia z klasy 3a wystosowała maila do RR z prośbą o dofinansowanie pokazu tańca 

irlandzkiego, który trenuje jej syn, a uczeń naszej szkoły. Pokaz miałby się odbyć dla naszych 

uczniów z okazji dnia św. Patryka. Koszt całości to 450zł z zaznaczeniem, że ma sponsora i 

prosi Radę Rodziców o dofinansowanie części. 

Rada Rodziców zaproponowała dofinansowanie w kwocie 200zł. W jawnym głosowaniu RR 

podjęła wspólnie decyzję : 



 11 głosów za dofinansowaniem 

 1 osoba wstrzymała się od głosu 

 0 sprzeciwu 

Przewodnicząca zaapelowała o wzajemny szacunek w kontaktach między nami rodzicami.  

Poprosiła, aby zwracać się mailowo ze wszystkimi sprawami bezpośrednio do Prezydium. 

Poinformowała, że również odbiera telefony w nagłych sytuacjach. Dodatkowo poprosiła 

abyśmy wspólnie naszą energię przełożyli na działaniach dla dobra naszych dzieci i nie 

wracali ciągle do tego, co było. Niemalże 100% osób poparło kandydatury i zagłosowało za 

wyborem prezydium nawet dwukrotnie, więc zaufanie jest, a  to cieszy.  

Ad.3. 

Odbyło się głosowanie jawne nad zmianą o rozszerzenie składu Prezydium do 4 osób 

(rozdział I parag.1  pkt 1 g;  rozdział II paragr.4 pkt 7; rozdział III parag.4 pkt 2 i 3) 

(…Przewodniczącym, Wiceprzewodniczącym, Sekretarzu, Skarbniku - należy przez to 

rozumieć odpowiednio przewodniczącego, wiceprzewodniczącego, sekretarza, skarbnika 

Prezydium Rady Rodziców…) 

(...wybiera w trybie tajnym prezydium w liczbie 4 osób, z tym, że: 1 reprezentant z klas 0-3, 1 

reprezentant z      klas  4-6, 1 reprezentant z klas 7-8 i 1 reprezentant z klas sportowych…) 

W wyniku głosowania: 

 11 głosów za zmianą  

 1 przeciw 

 0 wstrzymało się  

Kolejne głosowanie dodanie do zapisu regulaminu do Rozdziału II parag. 4 pkt 11 zapisu : 

(… Dopuszcza się kontynuowanie działania Prezydium do końca kadencji bez konieczności 

przeprowadzania wyborów uzupełniających w przypadku rezygnacji nie więcej niż ¼ 

członków Prezydium.) 

W wyniku głosowania  

 11 głosów za zmianą  

 0 przeciw 

 1 wstrzymał się  

Uchwałą obecnych osób na zebraniu zmieniono Regulamin RR 

 

Ad.4.  

Wybrano komisję skrutacyjną w składzie : 

 P. Dziadosz Monika  4b 

 P. Katarzyna Ziółek 6b 



 

Ad.5. 

Przeprowadzone zostało tajne głosowanie na wiceprzewodniczącą RR 

Zgłoszono kandydaturę Anny Oleksiuk 2c  reprezentant klas sportowych 

W wyniku głosowania  

 11 głosów za  

 1 przeciw 

 0 wstrzymało się  

 

Zapytano obecnych, czy jest ktoś chętny z klas 7- 8 na funkcję Sekretarza w Prezydium RR, 

w związku z brakiem chętnych -  zgłoszono kandydaturę Anny Zachar 4b 

W wyniku głosowania  

 12 głosów za  

 0 przeciw 

 0 wstrzymało się  

W związku z wynikami głosowania do obecnego prezydium dołączyły: 

Wiceprzewodnicząca Anna Oleksiuk 2c – reprezentant klas sportowych 

Sekretarz Anna Zachar 4b jako reprezentant klas 7-8 

 

Ad.6. 

Przedstawiono propozycję organizowaną przez MAL we Włochach „Odrabianki”,  czyli 

pomoc dzieciom w odrabianiu lekcji z matematyki i angielskiego. Organizator MAL zbiera 

zgłoszenia mail : mal@opswlochy.waw.pl lub telefonicznie 502224332.  

Proponujemy również pomoc w organizowaniu cyklicznych spotkań dla naszych uczniów 

tzw. Odrabianki, jeśli znaleźli by się rodzice, którzy mogą poświęcić swój czas i pomoc. 

Zgłoszenia do Prezydium. 

Omówiono zmiany dokonane w statucie szkoły, których temat niejednokrotnie czy na 

zebraniach RR czy na spotkaniach Prezydium z Dyrekcją były wspominane. 

Zgodnie z przedstawionymi przez Przewodniczącą przepisach Prawa Oświatowego o zmianie 

w statucie szkoły : Nie istnieje obligatoryjny nakaz opiniowania statutu przez radę rodziców 

ani samorząd uczniowski. Rada rodziców może opiniować statut, jeśli zgłosi taką inicjatywę, 

gdyż na podstawie art. 54 UoSO rada rodziców może występować do dyrektora i innych 

organów szkoły z wnioskami i opiniami we wszystkich sprawach szkoły. 

Poproszono Trójki klasowe o przekazywanie rodzicom informacji z zebrań RR. 

Prezydium zobowiązało się przesyłać Protokoły do Przedstawicieli klas/ 

 

mailto:mal@opswlochy.waw.pl


Prezydium poruszy z dyrekcją temat asortymentu w sklepiku szkolnym, jak również 

przyszłości obiadów w szkole. Poproszono o powrót w nowym roku szkolnym do gotowania 

obiadów w szkole.  

Ad.7. 

Pani Kinga Błachnio przedstawiła sytuację finansowa Rady Rodziców. Poinformowała, że za 

pomocą Librusa wysłała informację do rodziców o braku deklaracji i/lub wpłat 

deklarowanych na RR. Przypomniała o możliwości uzyskania 10% zwrotu, przy czym 

warunkiem zwrotu jest dostarczenie 100% deklaracji i przekazanie na konto Rady Rodziców 

wpłat zgodnych z deklaracjami.  

Ad.8.  

Kolejne zebranie ustalono stacjonarnie na dzień 22.03.2023r.  

Ad.9. 

Zamknięcie zebrania przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Draganek. 

 

 

 


